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A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide.  
It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states. 
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08.04.2010 
Learning Democracy and Human Rights  
 
Date: 15-16 April  
 
Location: Strasbourg, Council of Europe, Agora building 
 
Description: Conference on “Learning Democracy and Human Rights: Evaluation 2006-
2009 and the way ahead”, will be organised in the framework of the Swiss Chairmanship 
of the Committee of Ministers of the Council of Europe.  
 
The Conference will bring together representatives of the states party to the European 
Cultural Convention, decision makers in the field of education, officials of international 
institutions, civil society experts and education practitioners, in order to take stock of the 
results of 2006-2009 programme, and of planning future co-operation in the field of 
Education and Democractic Citizenship and Human Rights (2010-2014). The debate will 
provide an input for the 23rd session of the Council of Europe Standing Conference of 
Ministers of Education (Slovenia, 4-5 June 2010).     
 
Contact:  Yulia Pererva, Directorate of Education and Languages, Division on  
citizenship and human rights education, Council of Europe. Tel : + 33 (0) 3 88 41 39 48 ; 
e-mail : yulia.pererva@coe.int  
 
More info 
 
Apprendre la démocratie et les droits de l’homme  
 
Date: 15-16 Avril  
 
Lieu: Strasbourg, Conseil de l’Europe, bâtiment Agora 
 
Description: La conférence « Apprendre la démocratie et les droits de l’homme : 
Evaluations 2006-2009 et perspectives » sera organisée sous la présidence suisse du 
Comité des Ministres du Conseil de l’Europe.  
 
La conférence rassemblera les représentants des Etats parties à la Convention 
culturelle européenne, des décideurs dans le domaine de l’éducation, des agents des 
institutions internationales, des experts de la société civile et des professionnels de 
l’éducation, en vue de dresser le bilan des résultats obtenu au terme du Programme 
2006-2009, et de planifier la coopération future dans le domaine de l’éducation à la 
citoyenneté démocratique et aux droits de l’homme (2010-2014). Les discussions 
contribueront également à la préparation de la 23e session de la Conférence 
permanente du Conseil de l’Europe des ministres de l’Education (Slovénie, 4-5 juin 
2010).  
 
Contact:  Yulia Pererva, Direction de l’Education et des Langues du Conseil de 
l’Europe, Division de l’éducation à la citoyenneté et aux droits de l’homme, Tel : + 33 (0) 
3 88 41 39 48 ; e-mail : yulia.pererva@coe.int  
 
Plus d’information  
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